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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu  

a pre podporu vinohradníctva, ktoré sa konalo dňa 

17.04.2024 v zasadacej miestnosti Obecného domu, 

Alstrova 249 

 

Predseda komisie:  Ing. Michal Feik, PhD. 

Podpredseda komisie:  Mgr. Peter Pilinský 

 

Prítomní poslanci: Ing. Michal Feik, PhD., Mgr. Marcel Duda, Ing. Miloslav Jošt, Ing. 

Róbert Pajdlhauser, Mgr. Peter Pilinský,  

 

Prítomní neposlanci: Milan Abel, Mgr. Juraj Dobšovič, Ladislav Findl, RNDr. Valter 

Makovský, 

 

Ospravedlnení poslanci:  Ján Drotován, 

 

Neospravedlnení poslanci: Miloš Máťuš, Dominik Vrba 

 

Ospravedlnení neposlanci:  

 

Prizvaní/hostia: Bc. Miroslav Bujalka, Ing. Peter Semanco, Ing. Andrea Mrvová – 

ospravedlnená, JUDr. Renáta Korduliaková. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu.  

3. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 03/2024. 

4. Informácia o procese verejného obstarávania na dodanie tepelného hospodárstva.  

5. Návrh dodatku k Zásadám hospodárenia s vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača 

a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-Rača.  

6. Rôzne. 

 

 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

 

Zasadnutie otvoril predseda komisie Ing. Michal Feik, PhD.. Konštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. Pred zasadnutím komisie boli členom komisie zaslané návrhy na zaradenie dvoch 

bodov so spracovanými materiálmi – Podnet na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu po ul. Pri 

vinohradoch a Návrh na vyznačenie parkovacích miest na krátkodobé státie na Kubačovej ul. Vzhľadom 

na pracovné povinnosti spracovateľa bodu č. 5 Ing. Semanca, požiadal Mgr. Pilinský predsedu komisie 

o zmenu poradia bodov – bod č. 5 zaradiť ako bod č. 2. 
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Predseda dal hlasovať o uvedenom programe: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Návrh dodatku k Zásadám hospodárenia s vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-Rača 

a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-Rača. 

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu.  

4. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 03/2024. 

5. Informácia o procese verejného obstarávania na dodanie tepelného hospodárstva. 

6. Návrh na vyznačenie parkovacích miest na krátkodobé státie na Kubačovej ul. 

7. Podnet na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu po ul. Pri vinohradoch  

8. Rôzne. 

 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Návrh dodatku k Zásadám hospodárenia s vlastným majetkom mestskej časti Bratislava-

Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-Rača. 

Materiál odprezentoval Ing. Peter Semanco. 

Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Jošt, Ing. Pajdlhauser. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 61/17/04/24/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva 

odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť  návrh Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s vlastným 

majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-

Rača v predloženom znení. 
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Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu. 

 

Materiál odprezentoval Bc. Miroslav Bujalka z Odd. hosp. správy Miestneho úradu MČ Bratislava-

Rača. 

Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Pajdlhauser, Ing. Feik, PhD. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 62/17/04/24/KŽPDV/S: Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného 

plánu a pre podporu vinohradníctva berie na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS 

Žarnovická, NKP Koloničova kúria a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení.  

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

4. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu 

k 03/2024. 

 
Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Pajdlhauser, Ing. Jošt, Mgr. Dobšovič. Členovia komisie požiadali, aby 

bola do prehľadu doplnená lokalita Solid haly. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 63/17/04/24/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie predloženú informáciu. 



4/7 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

5. Informácia o procese verejného obstarávania na dodanie tepelného hospodárstva. 

 

Informáciu o procese verejného obstarávania poskytla JUDr. Korduliaková. 

Diskusia: Ing. Pajdlhauser, Mgr. Pilinský, L. Findl, Ing. Feik, PhD., Mgr. Dobšovič, RNDr. Makovský.  

Členovia komisie boli oboznámení, že obstaranie a nastavenie súťažných kritérií verejného obstarávania 

je pre komoditu akou je vykurovanie domácností a dodávka TÚV veľmi náročne, nie je vzorový príklad 

akým spôsobom sa táto komodita súťaží. Príprava na stanovenie kritérií je obtiažna aj vzhľadom na 

súčasné i budúce legislatívne prostredie Slovenska, EÚ, energetickú koncepciu hlavného mesta SR 

Bratislava, o ktorej sa nevie, kedy bude vypracovaná, záväzná, atď. Napr. jedno z navrhovaných kritérií, 

ktorým je cena tepla, nie je možné stanoviť. V pracovnej skupine na prípravu verejného obstarávania 

zastupujú poslancov MČ Bratislava-Rača Ing. Feik, PhD., Ing. Groch, PhDr. Polakovič. Rozhodne bude 

potrebné tento rok, ešte pred vykurovacím obdobím, uzatvoriť nájomnú zmluvu na prechodné obdobie, 

pokým nebude nová zmluva s dodávateľom. Mgr. Pilinský požiadal o možnosť pravidelného 

informovania na komisii ŽPDV.  Členom komisie bolo odporučené, aby v prípade konkrétnych otázok 

tieto zaslali na MiÚ a môžu byť prerokované v rámci bodu, ktorý bude po ich obdržaní zaradený.  

 

 

Návrh uznesenia: 

Uznesenie 64/17/04/24/KŽPDV/U:   

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie informáciu o procese verejného obstarávania na dodanie tepelného hospodárstva. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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6. Návrh na vyznačenie parkovacích miest na krátkodobé státie na Kubačovej ul. 

Poslanecký návrh (návrh na vyznačenie parkovacích miest) uviedol Ing. Róbert Pajdlhauser.  

Diskusia: Ing. Feik, PhD., Ing. Jošt, Mgr. Pilinský, Mgr. Dobšovič, L. Findl. Členovia komisie  

diskutovali o parkovaní v danej lokalite, pričom odporučili pre vozidlá návštevníkov pošty vyznačiť 

krátkodobé státie do max. 1 hod. vodorovnými a zvislými dopravným značením. 

 

Návrh stanoviska: 

Uznesenie 65/17/04/24/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Rača odporúča mestskej časti Bratislava-Rača 

spracovať návrh dopravného značenia krátkodobého státia vozidiel pre návštevníkov pošty na 

Kubačovej ulici v Bratislave-Rači a požiadať o prerokovanie a odsúhlasenie návrhu dopravného 

značenia na Referáte cestného správneho orgánu, Oddelenia dopravných povolení, Sekcie dopravy 

magistrátu hlavného mesta SR Bratislavy. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 8 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

7. Podnet na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu po ul. Pri vinohradoch. 

 

Poslanecký návrh (podnet na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu po ul. Pri vinohradoch) uviedol Ing. 

Róbert Pajdlhauser.  

Diskusia: Ing. Feik, PhD., Ing. Jošt, Mgr. Pilinský, Mgr. Dobšovič. V diskusii k tomuto podnetu vzišli 

dva poslanecké návrhy čiastočného zjednosmernenia ulíc Pri vinohradoch a Alstrova. Členovia komisie 

požiadali do žiadosti, ktorú bude mestská časť zasielať hlavnému mestu SR Bratislava, resp. DPB, a.s., 

zapracovať aj návrh na čiastočné zjednosmernenie ulíc Pri vinohradoch a Alstrova. Ing. Pajdlhauser 

navrhol, aby členovia komisie hlasovali o každej alternatíve samostatne.  

 

Najprv sa hlasovalo o návrhu stanoviska k predloženému materiálu k bodu č. 7: 

 

Uznesenie 66/17/04/24/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Rača odporúča mestskej časti Bratislava-Rača 

požiadať Oddelenie hromadnej dopravy Magistrátu hlavného mesta SR Bratislavy a Dopravný 

podnik Bratislava a.s. o zrušenie bezúčelového presunu autobusu MHD č. 52 v oboch smeroch 

v úseku od ul. Pri vinohradoch po námestie Andreja Hlinku (po odbočenie na Popolnú ulicu). 
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Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Predseda komisie následne vyzval členov komisie k hlasovaniu o prvom návrhu čiastočného 

zjednosmernenia ulice Pri vinohradoch, v smere: od pivárne U Ábela, po odbočenie na ul. Lisovňa. 

 

7a): 

Návrh stanoviska: 

Uznesenie 67/17/04/24/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Rača odporúča mestskej časti Bratislava-Rača 

do žiadosti (návrhu na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu), ktorá bude zaslaná na magistrát hlavného 

mesta SR Bratislava zapracovať návrh čiastočného zjednosmernenia ulice Pri vinohradoch, v smere: 

od pivárne U Ábela, po odbočenie na ul. Lisovňa. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 7 2 0 0 

Navrhované doplňujúce uznesenie k materiálu v bode č. 7 bolo schválené. 
 

 

 

 

Následne predseda komisie vyzval členov komisie k hlasovaniu o alternatíve, ktorú navrhol Ing. Jošt, 

tzn. o  čiastočnom zjednosmernení ulice Alstrova v smere: od križovatky s Jurkovičovou ul. po ul. 

Barónka. 

 

 

 

 



7/7 

7b): 

Návrh stanoviska: 

Uznesenie 68/17/04/24/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Rača odporúča mestskej časti Bratislava-Rača 

do žiadosti (návrhu na zrušenie bezúčelovej trasy autobusu), ktorá bude zaslaná na magistrát hlavného 

mesta SR Bratislava zapracovať návrh čiastočného zjednosmernenia ulice Alstrova v smere: od 

križovatky s Jurkovičovou ul. po ul. Barónka. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován - - - -

Mgr. Marcel Duda     

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba - - - -

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 7 2 0 0 

Navrhované doplňujúce uznesenie k materiálu v bode č. 7 bolo schválené. 
 

 

Obe alternatívy návrhov na čiastočné zjednomernenie ulíc boli schválené. 

 

 

8. Rôzne 

 

a) Mgr. Duda informoval členov komisie o výskyte rastliny „krídlatka“ v areáli v športovom areáli na 

Černockého, od strany Hečkovej ul., ktorej rozširovanie je potrebné zastaviť, odd. ŽPaD MiÚ MČ 

Bratislava-Rača o výskyte tejto rastliny na danom mieste vie a nachádza sa na súkromnom pozemku, 

pričom to rieši s majiteľom pozemku; 

 

b) p. Findl a p. Abel poukázal na poškodený chodník na najfrekventovanejšej časti Sadmelijskej ul., 

ktorý je potrebné opraviť. Poškodený bol nákladnými autami a mechanizmami vchádzajúcimi 

(vychádzajúcimi) z areálu obytného súboru Rínok Rača ktorý sa v súčasnosti ešte stavia v poslednej 

etape, na opravu chodníka bol už stavebník v min. roku vyzvaný, avšak chodník je stále poškodzovaný 

v súvislosti s prebiehajúcou výstavbou. Spolu s Mgr. Pilinským požiadali miestny úrad MČ Bratislava-

Rača o spracovanie a predloženie materiálu do nasledujúcej komisie ŽPDV: Plán opráv komunikácii 

a chodníkov. 

 

 

      Záver 

Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 18.00 hod. 

 

 

 

                                                                                                 Ing. Michal Feik, PhD. 

                                                                                                                  predseda komisie 

Zapísal: Mgr. Karol Janík 

18.04.2024 


